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Cena: 5,- Kč

červen 2011

Měsíčník města Libčice nad Vltavou

Město zločinu?
Usedám ke psaní na konci weekendu, zítra zase nasta-
ne každodenní hemžení. Tento weekend byl docela ruš-
ný. V sobotním odpoledni jsme společně se starostou 
navštívili festival sborového zpěvu Otevřená zahrada. 
Pěkná atmosféra na zahradě evangelické fary, vždy vý-
borná Scandula, nadějný Shalom naší ZŠ, vítaní hosté.  
Je třeba poděkovat účinkujícím i pořadatelům a po-
přát jim větší zájem publika do budoucna. Na fotba-
lovém hřišti byla soukromá akce ve prospěch dětí, 
trpících hemofilií. Věřím, že se dobře bavily děti,  
o něž se rodiče důvodně strachují více než  
o zdravé děti, a že si pěkné odpoledne užili  
i rodiče. Kousek od fotbalového hřiště je trať pro „Dirty 
Jump“. Jen z dálky jsme shlédli odvážné skoky, které jako 
by odporovaly fyzikálním zákonům. Na sokolském hřišti 
hráli naši házenkáři proti mužstvu Úval a vyhráli 33:18.  
I jim bych přál více diváků. Ospalé sobotní odpoledne?
Posilujeme systémový přístup k našemu školství. Jako 
zřizovatel všech tří škol chceme pečovat zejména o je-
jich hospodaření, budovy a vybavení. To jsou nekončí-
cí úlohy. V nadcházejících dnech vydáme pravidla pro 

péči o budovy, která ještě průběžně ověřujeme a dolaďu-
jeme. Budeme provádět také pravidelné kontroly staveb-
ního stavu budov. Při obhlídce ZŠ nalezl stavební tech-
nik vazník krovu, napadený hnilobou. Bude potřeba jej 
vyměnit. V MŠ připravujeme výměnu herních prvků 
venkovního hřiště a rekonstrukci kotelny. Účastí staveb-
ního technika města ve výběrovém řízení se na výměně 
dveří v MŠ podařilo ušetřit 100 000 Kč oproti rozpoč-
tu. Začal pracovat tým pro rekonstrukci ZUŠ. Na návrh 
rady zvýšilo zastupitelstvo rozpočet na opravu balkónů  
o 70 000 Kč, aby budova nebyla dále poškozována zatéká-
ním do konstrukce a balkóny byly opět pochozím, ozdob-
ným prvkem vily. Zahájili jsme veřejnosprávní kontrolu  
ve všech třech školách, abychom na začátku volebního  
období zajistili výchozí linii správného hospodaření.
Město zločinu... 
Dostali jsme odpovědi z Rady pro rozhlaso-
vé a televizní vysílání a od krajského ředitele PČR.  
Rada vytýká TV Prima neobjektivitu a nevyváženost po-
řadu. Krajský ředitel policie konstatuje, že v řadách po-
licie nedošlo k trestnému činu, přestupku, ani služeb-
nímu pochybení. Zároveň konstatuje, že policisté bez 
vlastního zavinění byli zataženi do natočení neobjektiv-
ního pořadu, a vydal interní pokyn, aby se policisté po-
dobných aktivit napříště nezúčastňovali. Zda se jednalo  
o pouhou hloupost paní redaktorky, nebo  
o něčí zlomyslnou mediální manipulaci, jsme se tedy zatím 
nedozvěděli.
P.S. Ve středu 18.5. jsme se dozvěděli, že libčické oddělení 
PČR opouští vedoucí Zdeněk Dražan.

Jiří Zajíc

Koniklece na Kameníčku

foto. Alena Raftlová

Vyhlašujeme další kolo soutěže 
o podporu zájmových aktivit v Libčicích nad Vltavou 

na období červenec - prosinec 2011. 
Formulář žádosti můžete stáhnout na www.libcice.cz 
ve formulářích nebo si ho můžete vyzvednout na 

odboru kultury. Odevzdávat je můžete do podatelny 
MěÚ. Termín podání žádostí je do 15. června 2011. 



strana 2 www.libcice.cz

Koupací sezona se blíží, ale pohled na suché koupaliště 
nevěstí nic dobrého. Pokusíme se tedy občanům ve struč-
nosti přiblížit sled posledních událostí.
Koupaliště je od roku 2005 do roku 2014 pronajato firmě 
KAP Neratovice, zastoupené panem Milošem Krejcarem. 
K 30. 9. 2010 byla dána nájemcem výpověď z údajného 
důvodu porušování povinností pronajímatele uvedených 
v nájemní smlouvě. Konkrétně mělo jít o to, že areál byl 
údajně pronajat nezkolaudovaný, tedy jako nelegální stav-
ba, město údajně nesplnilo své závazky na rekonstrukci ba-
zénů, město neprovádí hrabání listí v areálu a řada dalších 
údajných porušování smlouvy. Závěrem vyjádřil nájemce 
přesvědčení, že postupem představitelů města mohlo dojít 
ke spáchání trestné činnosti.
Město výpověď rozhodně nepřijalo, neboť uvedené skuteč-
nosti se nezakládají na pravdě, a je podivující, že přes uve-
dené takzvané vážné překážky nájemce areál provozoval 
od roku 2005.
Město zároveň v roce 2006 uznalo pohledávku nájemce ve 
výši 1 333 000,-Kč za opravu restaurace, která by měla být 
splacena formou kompenzace vůči nájemnému do roku 
2014.
Nájemce v jarních měsících, aniž by byla jednání ukonče-
na, svévolně odebral čerpadlo, kterým je koupaliště záso-
bováno vodou, ze šroubárny. 
Po 30. 9. 2010 došlo situaci, kdy nájemce areál ani nepředal, 
ani neobnovil plný provoz, konaly se spíše ojedinělé akce.
S firmou KAP od té doby probíhají jednání s cílem ukon-
čení nájemního vztahu, neboť nájemce prohlásil, že v žád-
ném případě nehodlá areál nadále provozovat.
Počáteční jednání přímo s nájemcem bylo bezvýsledné, 
poté byl nájemce zastoupen právníkem, který ke konci 
roku přerušil zastupování.
Jednání za účasti nového právního zástupce pokračují do 
dnešních dnů, a jsou velice ztížena skutečností, že nájem-
ce v areálu zbudoval několik staveb bez souhlasu pronají-
matele a bez uzavření dodatků k nájemní smlouvě, která 
toto předepisovala. Dvě nejvýznamnější stavby jsou řešeny 
stavebním úřadem jako nepovolené z hlediska stavebního 
zákona.
V areálu bylo provedeno několik kontrol, kde byly zjiště-
ny vážné nedostatky v provedení staveb, s tím, že některé 
konstrukce se již doslova rozpadají, jiné nejsou dokončeny.
Nájemce nárokuje za tyto stavby, které má dle nájemní 
smlouvy při skončení nájmu odstranit, miliónové částky. 
Město samozřejmě musí uhradit nájemci zbytek „neod-
bydlené“ pohledávky za opravu restaurace ve výši cca 450 
000,-Kč k dnešnímu dni.

Dne 11. 5. se konalo jednání zastupitelstva města, kde byla 
navržena k odsouhlasení částka 2 000 000,-Kč na narovná-
ní smluvního vztahu s nájemcem s tím, že areál bude po-
nechán ve stávajícím stavu. Toto, ani jiné usnesení nebylo 
přijato. Rada města poté dne 18. 5. přistoupila k jedinému 
možnému kroku, kterým je podání výpovědi ze strany pro-
najímatele pro vážné porušení povinností nájemce, daných 
nájemní smlouvou. Výpovědní doba je tříměsíční, poté je 
nájemce povinen areál vyklidit.  

Když se nyní vrátíme k úvodu a k tématu koupací sezony, 
nezbývá, než si položit otázku co bude dál? 

Předá nájemce bazény před uplynutím výpovědní lhůty?  
Bude se moci provozovat alespoň malý bazén pro děti?  

Závěr:
Město smlouvu s nájemcem rozhodně neporušilo. Nehod-
láme se stát rukojmím soukromé firmy a nehodláme platit 
nepřiměřené částky řádu milionů Kč za městem neschválené 
investice zcela pochybné řemeslné kvality. Je začátek června 
a nic nenasvědčuje, že by nájemce chtěl koupaliště provozo-
vat. Listí je neshrabané, tráva neposekaná, bazény nenatře-
né, slunečníky polámané, čerpadlo odmontované a voda tím 
pádem nebude napuštěna. Tak co s tím? Dohoda s nájemcem 
nenastala pro jeho nepřiměřené požadavky. Akce nájemce  
v poslední době mají charakter bojkotu, se snahou město po-
škodit a znemožnit zahájení provozu koupaliště za každou 
cenu.  Zastupitelstvo města přes velké úsilí a obsáhlou diskusi 
neposkytlo uspokojivé řešení problému a rada města nakonec 
dne 18.5.2011 po pečlivém zvážení situace rozhodla o udělení 
výpovědi firmě KAP Neratovice z nájmu koupaliště. Bude tím 
alespoň dána možnost nalézt jiného, jak věříme kvalitního 
nájemce koupaliště v Libčicích nad Vltavou.

Ing. Pavel Bartoš, MBA starosta
Ing. Roman Dědič, tajemník

Libčické koupaliště 
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➢ Rada města 9. března projednala  
a odsouhlasila žádost paní ředitelky ZŠ 
o bezplatný nájem učebny v budově ZŠ. 
Základní škola na žádost mladých ma-
minek v rámci komunitních projektů 
(spolupráce s panem Mgr. Pavlem Štro-
sem) začne pořádat kurz v anglické kon-
verzaci, kde si lektorskou činnost zaplatí 
účastnice kurzu. Pro tuto výuku bude 
poskytována jedna místnost v budově 
základní školy. 
V této době kurz již úspěšně běží. 

➢ Grantová komise předložila radě žá-
dosti organizací a spolků o podporu 
města pro zájmovou činnost na první 
pololetí roku 2011 a doporučila radě 
města přijmout tento návrh: Výše při-
děleného příspěvku  ZUŠ  10.000,-- Kč, 
BOX  5.000,-- Kč, Stolní tenis   5.000,-- 
Kč  (na turnaj, ne na trén. robota), Šachy 
Liběhrad   5.000,-- Kč, Svaz postižených   
3.000,-- Kč, Scandula 10.000,-- Kč (Festi-
val sborového zpěvu),  Katolická farnost 

13.000,-- Kč, Karate  5.000,-- Kč, Mali-
na  3.000,-- Kč, Mariane 3.000,-- Kč  (na 
činnost, ne na Velikonoční slavnosti), 
Házená  5.000,-- Kč, Hokej  3.000,-- Kč,  
Scandula   5.000,-- Kč. Celkem bude roz-
děleno 75.000,-- Kč. Rada města předlo-
žený návrh odsouhlasila.

➢ V pondělí 14. března byla radě města 
předložena žádost matek o prodlouže-
ní otevírací doby v MŠ v pracovní dny  
a o prázdninách. 
Rada města uložila místostarostovi pro-
jednat s ředitelkou MŠ veškeré technické 
a právní aspekty případného letního pro-
vozu MŠ a dále uložila místostarostovi 
zajistit písemné závazné žádosti matek 
k využívání letního provozu MŠ za mi-
mořádných podmínek. Rada města žádá 
o zpracování analýzy potřeb rodičů na 
provozní hodiny v průběhu roku a o let-
ních prázdninách.  

➢ Rada města doporučila zastupitelstvu 
města zahrnout do následující rozpočto-
vé změny příspěvek ve výši 100.000,-- Kč 
na opravu fasády evangelického kostela. 
O příspěvek na opravu požádala Česko-
bratrská církev evangelická.

➢ Na radu města ve středu 23. března 
byla doručena žádost OS Hemojunior  
o finanční příspěvek  na oslavy 10. vý-
ročí založení tohoto sdružení, konané  
v prostorách areálu AFK. Město by bylo 
uvedeno jako jeden ze sponzorů této 
akce. Rada města odsouhlasila příspěvek  
ve výši 5 000,-- Kč.

➢ Oprava střechy Kolonie 411 byl jeden 
z bodů jednání na radě města 27. dubna.
Střecha na objektu Kolonie 411 je v ha-
varijním stavu a její oprava je již několik 
let odkládána. Vzhledem k příznivé situ-
aci rozpočtu bytového fondu je možné 
přistoupit k opravě II. poloviny střechy. 
Celkové náklady na opravu budou v ceně 
291.139,-- Kč vč. DPH.

Informace z rady ➢ Informace z rady  ➢ Informace z rady ➢ Informace z rady

Město Libčice nad Vltavou zve 
na louku u řeky, sobota 18. června 

HURÁ BUDE LÉTO 
A PRÁZDNINY
den plný překvapení a zábavy

MEtal kiDZ z  Úžic
plavba lodí 

Zumba
Turnaj ve WOODKOPFU

Hasiči Libčice s ukázkou hašení požáru vozidla
Netradiční sportovní soutěže

Pouťové atrakce
Pivovar Únětice a jiné dobroty

atd.

Další informace z jednání rady a zastupitelstva najdete na webu města
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Jak vznikl nápad otevřít si cukrárnu?
Jana: Našla jsem si koníčka pečení dortů a ses-
tra mě v tom hodně podpořila. Dělám to dob-
ře a má to budoucnost.
Jarka: Poprvé mluvila reálně. Nápadů měla 
víc, ale poprvé mi přišel tento plán reálný  
a jsem si jistá, že to vyjde.
Jana: Tím, že mám nemocného chlapečka  
a dlouho jsem byla na rodičovské dovolené, 

nemohla jsem najít práci. A hlavně mě podpořil přítel. Sestra 
také řekla, že do toho se mnou půjde. A jsme společnice v pod-
nikání. 

A jak to tedy začalo?
Nejdřív jsem pekla pro rodinu a jejich známé. Pak mě 
začali oslovovat i cizí lidé, a proto jsem se rozhodla si 
udělat na pečení živnost.

Kdo vám ještě pomohl, přece to neudělaly samy dvě ženské?
Hodně nám pomohl můj přítel 
a nevlastní táta. V těch byla největší 
podpora. Ale věří nám vlastně celá 
rodina.

Proč jste si vybrala Libčice, nebylo  
by lepší větší město?
Jana: Jsem z Libčic, tak jedině Libči-
ce, ale hlavně, tady není kam jít. Jsou 
tu jenom hospody. A tím, že jsem  
z oboru, tak mě to tímto směrem táhlo.  

Já budu vyrábět a sestra bude za pultem.
Jarka: Já se těším hlavně na dortíky. Když mám chuť na sladký, 
tak si koupím cokoli sladkého, ale když mám chuť na opravdu 
něco dobrého, tak jedině od Jany.
Jana: Během prázdnin se pokusíme otevřít ještě kavárnu  
– cukrárnu. 
 

Jana na nás začíná hrnout informace: dětský koutek jsem schop-
ná dozařídit a vymalovat do týdne, pověsit přebalovací pult, 
vymalovat kavárnu, osadit nábytek, tátu sem naženeme přes  
víkend…………… Rodino, těšte se. 

Jaké budete dělat dorty?
Specializuji se na dorty s dětskou pohádkovou tématikou.  

Budeme vyrábět i dorty na svatby  
a rodinné oslavy. Prostě dorty vše-
ho druhu. 

Jak si u vás můžou zákazníci dorty 
objednávat?
Než bude otevřená kavárna,  
tak můžou zavolat, napsat a nebo  
i zabouchat a my jim rády otevřeme 

a dohodneme se, co 
by se zrovna na je-
jich oslavu hodilo.

Na jaké číslo můžou 
zákazníci zavolat?
Nejlépe na telefon 734 484 625 nebo nás najdou na facebooku 
jako skupinu Cukrárna Pohádka a tam najdou i naši tvorbu.

Jakou budete vařit kávu?
Jana: Spolupracovat budeme s kralupskou firmou pana Lněníč-

ka, káva Longberry. Budeme tuto kávu ne-
jen vařit, ale budeme jí prodávat balenou. 
Oni jsou malý rodinný podnik a my také. 
A to se nám moc líbí.
Jarka: Budeme dělat espresso, cappuccino , 
Café Latte , Ice coffees.
Jana: Plánujeme dělat mléčné koktejly  
s ovocem a se zmrzlinou. Rády bychom 
navázaly spolupráci s domácí mlékárnou. 

Budeme pouštět příjemnou klidnou hudbu, aby se tu všem líbi-
lo. Plánujeme také pořádat dětské oslavy. Rodiče si nechají celou 
oslavu připravit. Doma budou mít uklizeno a my se o všechno 
postaráme. 
Né každý si chce dát ke kávě dort, někdo chce raději chlebíček 
či teplý toast se šunkou nebo sýrem. Do budoucna budou tedy  
i toasty nebo panniny. Všechno podle poptávky. Pro těhulky bu-
deme mít meltu. 
Jarka: Když si bude chtít babička dát vídeňskou kávu, tak nedo-
stane šlehačku ze streje, ale pořádnou porci domácí šlehačky. 
Jana: A dostane dia cukr. Nemusí si ho nosit v kabelce.  
Je to detail, ale patří to do kvalitního servisu.

Bude kavárna kuřácká?
Jana: No to vůbec ne. 
Jarka: Pokud ale bude přece jenom chtít někdo kávu a k tomu 
cigaretu, může jít na terasu.

Co budete mít na zdech v kavárně?
Nebráníme se výstavám i prodejním. Bude fajn, když se výzdoba 
v kavárně bude měnit. A bude tady samozřejmě WIFI připojení.

Všechno chcete zvládat samy nebo si vezmete někoho na pomoc?
Do budoucna budeme muset na částečný úvazek nebo na brigá-
du asi někoho přijmout. Tím by se vytvořilo v Libčicích pracovní 
místo. Ale to až se všechno zaběhne.

A co na závěr? Držme palce 
všem. Janě Rackové, ať se jí 
daří a podnik jen kvete 
a nám zákazníkům? Ať nám 
chutná.

Eva Čermáková

Máte rádi dorty?

Co se buduje v bývalém areálu Trend (Ludvik)???

Byla jsem pozvána do prostor budoucí výrobny sladkostí a kavárny – cukrárny 
Pohádka. Dvě sympatické sestry se pustily do budování. Přivítaly mě „sestry Ka-
liánky“-  Jana Racková a Jarka Vašíčková. V těchto dnech bude spuštěna výrobna  
a během pár dní ještě kavárna – cukrárna.
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Vítáme nové občánky do města
Amálie Hromadová

Jakub Janeček

Albert Kubes

Ema Johnová

Barbora VeckováVojtěch Breburda

Matyáš Vaclach
Jiří Blažek

Barbora Sedloňová

Jakub Janda Kamila ZaviačicováOndřej a Lukáš Novotných

Jakub Pechar
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Školka 
informuje

Červen je věnován enviromentální výchově - děti budou získávat povědomí o živé  
a neživé přírodě a budou se věnovat ochraně přírody. Většina činností bude pře-
nášena do přírody, budou zařazovány delší vycházky a polodenní výlety do okolí.

  1.6. - Dopoledne plné soutěží k MDD + návštěva seniorů v MŠ
  9.6. - Duhové bubliny - představení oceněné Cenou Jiřího Trnky
23.6.  - Rozloučení s předškoláky "Pasování na školáky"
24.6. - Dopoledne Zpívání s Jiřím Helekalem -společná akce s klubem seniorů
24.6. - 25.6. - Spaní ve školce s výletem do Dolánek a na Máslovice

Výlet do Dolu. 
Pan Titěra nám vyprávěl o včel-
kách. Medík je velká dobrota.

Letní provoz ordinace
Pondělí  8-10  hod nemocní   10-11 hod pro zvané
Úterý    8-10  hod nemocní   10-11 hod pro zvané
Středa  10-12  hod nemocní   12-14 hod pro zvané
Čtvrtek  8-10  hod nemocní   10-11 hod pro zvané
Pátek    8-10  hod nemocní   10-11 hod pro zvané

S pozdravem MUDr. Kuglerová Miroslava
Přejeme všem dětem a jejich rodičům dobré a zdravé léto. 

Zprávy z pediatrické ambulance

Rozhovor 
s MUDr. Tomášem Radou

Pane doktore, jak se Vám 
líbí v Libčicích?
Děkuji, Libčice jsou 
příjemné klidné místo  
a pracuje se mi tady 
moc dobře. Proti shonu 
nemocnice je to  změna, 
mám více času nad paci-
enty přemýšlet a věnovat 

se jim.  V ambulanci je moc šikovná sestřička, se kte-
rou se výborně spolupracuje. 

Pediatr- muž, to je spíše výjimka….
Ano, je nás mužů pediatrů čím dál, tím méně. Já jsem 
si vybral tento obor, protože je zároveň hodně me-
dicínsky zajímavý a zároveň vyžaduje komplexnější,  

širší přístup k pacientům a jejich rodině. Také to vy-
hovuje mé spíše klidné povaze.

Slyšeli jsme, že se zajímáte i o alternativní léčbu.
No, co je to vlastně alternativní? Zajímá mne hodně 
homeopatie a autopatie, myslím, že jsou to postupy, 
které mohou hodně pomáhat tam, kde náš klasic-
ký pohled na věc nefunguje, například u atopického 
ekzemu, astmatu, opakovaných infektech či dalších 
chronických obtížích.  Homeopatie je také studium na 
celý život, je potřeba se jí zabývat hodně do hloubky.

Vídáme Vás teď v ambulanci trochu více. 
Paní doktorka Kuglerová se těď na chvilku trochu 
více věnuje své početné rodině a hlavně malé dcerce,  
ale o ambulanci se nadále stará výborně, denně si po-
vídáme o pacientech a jejích starostech a organizačně 
je to plně na ní. Je to velmi dobrá spolupráce.  Jsem 
rád, že mám její důvěru

Kam pojedete na dovolenou?
I letos jsem zvolit pobyt u moře v kombinaci s tro-
chou turistiky. Dobře si odpočinu v přírodě,  mám rád 
moře a jeho energii a rád chodím pěšky.  Také ale dou-
fám, že mi zbude čas si něco přečíst, něco klasického, 
ale i odborného. 

Děkuji za rozhovor
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Vážení rodiče, milé děti.

Školní rok uběhl opět jako voda a blíží se jeho konec. 
Pro naši školu to byl rok úspěšný. Podařilo se nám do-
končit práce na našem novém školním vzdělávacím 
programu, který nám odborně posoudil tým pracov-
níků z Výzkumného ústavu pedagogického s ohod-
nocením, že se jedná o program kvalitně zpracovaný 
a životaschopný. To pro naše učitele a budoucí žáky 
znamená, že od září roku 2012 budeme s nástupem 
do 1. ročníků vzdělávat generaci mladých umělců dle 
našich představ a především dle vzdělávacích potřeb 
žáků samotných, o což se však již delší dobu stejně 
snažíme.
Základní uměleckou školu Libčice nad Vltavou v le-
tošním školním roce celkově navštěvovalo 414 žáků. 
Do našeho sídla v Libčicích nad Vltavou v Letecké uli-
ci č. 441 docházelo týden co týden 248 žáků, ostatní se 
vzdělávají v našich třech pobočkách.
V letošním roce jsme zaznamenali úspěchy rovněž  
i na poli soutěžním, kdy nás žáci vzorně reprezen-
tovali na krajské soutěži uměleckých škol a obdrželi  
diplom za jedno třetí místo ve hře na housle (při velké 
konkurenci) a čestné uznání ve hře na kytaru v nej-
mladší kategorii.
Osm žáků naší školy dále úspěšně vykonalo  
talentové a přijímací zkoušky na střední školy  
výtvarného zaměření.
V červenci pak budeme tradičně pořádat výtvarné  
a kytarové dílny, jež se staly již téměř nedílnou součás-
tí našeho pedagogického snažení.

Závěrem mi dovolte, abych vás srdečně pozval na tyto 
akce:
 7. června   18:00 Absolventský koncert hudebního 
oboru s vystoupením komorního orchestru – sál školy
13. června    17:30 Vystoupení tanečního oboru – sál školy
                   18:00 Vystoupení dramatického oboru 
sál školy, divadelní hra s názvem „Začnou prázdniny?“
24. června  13:00 Hurá na prázdniny – zahrada školy
                  rozloučení se školním rokem
7. – 10. července Letní výtvarná dílna (1. turnus) 
                                                 – zahrada a učebny školy
             (k dispozici jsou poslední volná místa)
11.- 15. července Letní výtvarná dílna (2. turnus) 
                            – zahrada a učebny školy, (obsazeno)
Letní kytarová dílna – zahrada a učebny školy

Podrobnější informace najdete na www.zuslibcice.cz.

Na shledanou se těší
Luboš Harazin s celým svým pedagogickým sborem

Základní umělecká škola Libčice nad Vltavou 
v červnu a červenci 2011

Miroslav Burýšek

Termíny svozu BIO popelnic - pondělí 6. 6.,  20. 6.   

Umístění kontejnerů
26. 6.

Sběrna elektronického 
odpadu, lednic a pneumatik  

kdykoli položit k vratům

Nezapomeňte nechat svého 
pejska očkovat

Hromadné očkování proděhne 

v neděli 5. června od 14:00 hodin 

před NOVOU 
veterinární ordinací (vedle pošty)

Přesunutá veterinární ordinace 
MVDr. Julius Pulka, Letecká 98

Nová služba
Sběrné místo pro nefunkční 

úsporné zářivky
Nádoba je umístěna 

na vratech u sběrného dvora

Lidové pranostiky na měsíc červen
8. června - Medard - Medardova kápě - čtyřicet dní kape.

Když na Medarda prší, voda břehy vrší.
26. června - Svatí Jan a Pavel mlátí bez cepů (krupobití).
27. června - Prší-li na Ladislava, déšť po sedm neděl trvá. 

Není toho deště nějak moc? Sledujme tedy pavouky.
Hodně pavučin v přírodě věští trvale pěkné počasí.
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Třetí ročník festivalu sborového zpěvu Otevřená zahrada, který 
proběhl  v sobotu 14. 5. při evangelickém kostele, zdobí přinej-
menším 3 NEJ jeho krátké historie – největší rozpočet, nejná-
kladnější hudebníci a nejvíce návštěvníků. S tím se pojí další  
superlativ, který jsem mohl na vlastní oči sledovat zpoza pípy 
– šlo také o ročník nejžíznivější, neboť padlo 3x tolik piva i limo-
nád než loni.
Krásné a přesně načasované počasí však kolem jedné hodiny 
vládlo zahradě spíše poloprázdné – přeci jen začátek byl možná 
stanoven až příliš brzy po obědě, takže Scandula zahajovala ještě 
trochu komorně. Během jejího vystoupení promluvil také zástup-
ce hlavního sponzora letošního ročníku ÚJV Řež, místopředseda 
představenstva Martin Jašek. Po Scandule nastoupil další repre-
zentant Libčic, sbor Shalom fungující při ZŠ. Entuziasmus dětí 

byl věru nakažlivý a do 
zahrady začali proudit 
návštěvníci. Rybičky  
z Únětic zaujaly vedle 
zpěvu také nefalšova-
nou show, Repetice  
z gymnázia Na Pra-
žačce byla opět zda-
řilá sázka na mládí, 
Brixiho akademický 
soubor pak předchá-
zel hlavnímu bodu ce-

lého odpoledne – kreolské mši Misa Criolla  Ariela Ramiréze,  
kterou provedl pražský Mikrochor se sólistou Martinem Růžou 
pod vedením sbormistra Lukáše Prchala. Temperamentní sklad-
bu vycházející z hudby Latinské Ameriky, jíž byl celý festival za-
svěcen, doprovázeli umělci původem zčásti přímo zpoza Atlanti-
ku: perkusisté  Vlado Urlich a Carlo Zegarra Abanto (Peru), hráč 
na charango Patricio Zeoli (Argentina), kytarista Ernesto Javiér 
Beltran (Kolumbie) a na kontrabas Vlado Micenko (Slovensko). 
Momentálně většina pobývá v České republice, na letenky z Jižní 
Ameriky přeci jen rozpočet stavěný není. V zahraničí žije pouze 
Patricio Zeolli – konkrétně v Berlíně. Z vlaku, kterým se vracel 
domů, vzkazuje, že festival se mu velmi líbil a když teď „projíždí 
Libčice mezinárodním rychlíkem, tak narozdíl od ostatních ces-
tujících ví, že to není jen městečko s vysokým komínem“.
Na festivalu bylo možno zhlédnout též ukázku tanga v podání 
Daniely Tesaříkové a Jana Chrostka z pražské školy TangoIm-
perial, nakoupit fair-trade zboží, vypít i odnést si jihoamerickou 
kávu z kralupské pražírny Longberry, posilnit se vynikající tor-
tillou Magdalenky Titěrové – působivý kotel bublal celé odpole-

dne nad otevřeným ohněm – a vše zapít třeba mokem z malého 
pivovaru z Chýně. Děti pak kromě výběhu pod širým nebem trá-
vily hodně času ve výtvarné dílně a ve výrobně medových líva-
nečků či konzumací sponzorských muffinů firmy Tony Bennet. 
Vedle hudby je jasným motivem – i v duchu samotného názvu 
festivalu – všude patrná otevřenost, přátelská atmosféra a setká-
vání. Umělců s diváky, známých starých i nově získaných.
Na tvářích Kateřiny Judové a Lucie Richterové ze sboru a občan-
ského sdružení Scandula, hlavních organizátorek celé akce, byla 
během odpoledne znát narůstající radost i úleva. „Chtěla bych 
opravdu poděkovat všem, kdo se jakkoli podíleli na pořádání 
letošního vydařeného ročníku, a také všem sponzorům a orga-
nizacím, které nás nějak podpořily: ÚJV Řež, městu a evange-
lické farnosti Libčice nad Vltavou, ZUŠ i ZŠ Libčice, firmě Tony 
Bennet a taky amatérským i profesionálním hudebníkům, kteří 
neváhali na osobní pozvání přijet do pro ně neznámých Libčic,“ 
dodává tvůrkyně programu Kateřina Judová.

Jaroslav Richter

Naše milovaná maminka, babička a prababička 
paní Věra Náprstková oslaví krásné 80. narozeniny. 
Děkujeme jí za obětavost a lásku, kterou nám dává. 

Do dalších let přejeme pevné zdravíč-
ko. Dcera Věra s manželem, 

vnuci Jarda s přítelkyní, 
Michal s rodinou 

a pravnučky Terezka 
a Natálka. 

Festival trhal rekordy

Program Kubu seniorů
1.6.  František Nepil 
     – Hledání radosti
připraví Blanka Venclíčková

8.6. Zábavná soutěž
16.6. Posezení u kávy

22.6. Stolní hry
29.6. Posezení u kávy



strana 9www.libcice.cz

Můžete nám vysvětlit, co je hemofilie?
Hemofilie je vrozené dědičné one-
mocnění krve, je to porucha genu. 
Nedochází ke srážení krve. Zjedno-
dušeně řečeno to znamená, že když 
vy se třeba uhodíte do kotníku, máte 
krevní výron, stačí vám octan nebo 
studené obklady, ale našim klukům 
se musí aplikovat do žíly krevní deri-
vát, který obsahuje faktor 8 nebo 9.

Co by se v kotníku nebo v jiném kloubu stalo, kdyby se látka nea-
plikovala?
Stále by mezi dva klouby, vlastně do chrupavky krvácelo a po-
škozovalo by ji to. Po aplikaci látky se ještě poškozené místo 
- kotník, koleno, kyčel musí chladit, aby rychleji otok odchá-
zel. Ale co je důležité, bez krevního derivátu, který se píchne,  
by se krvácení nezastavilo.
Máme tady Vítečka, který krvácí už 4 měsíce. Ten má ještě vše 
zkomplikované tím, že má hemofilii s inhibitorem. Jeho tělo  
si vytváří protilátky proti léčbě, kterou dostává. Nepomáhá mu 
klasický krevní derivát na faktor 8. Jeho tělo si vytvoří protilátku  
a krvácení se nezastaví. Vítečkovi se vyrábějí ještě speciální léky, 
které inhibitor nevytvoří. 

Kolik je dětí v republice s hemofilií?
Je tady asi 200 dětí. Všechny jsou podchycené v hema-
tologických centrech.

Kde jsou hematologická centra?
Praha, České Budějovice, Brno, Ostrava, Hradec Krá-
lové a Plzeň.

Co považujete za důležité u této nemoci?
Naši kluci vypadají v podstatě zdravě. O to je ta nemoc 
zákeřnější. Na nich to postižení nevidíte. Takže pro-
blém to není našich dětí, ale nás maminek. My se o ně 
bojíme, my je musíme chránit. Jdete na hřiště, jsou tam zdravé 
děti a oni nevědí, že je nemůžou uhodit lopatkou.

Jak to komplikuje pobyt ve školce nebo ve škole?
V současné době už to takový problém není. Ve škole může být 
krevní derivát uskladněn a když se něco stane, tak větší kluci si 
umí píchat sami. Maminky malých hemofiliků jsou domluveny 
tak, že paní učitelka zavolá a maminka si ho odveze do nemoc-
nice, nebo ho píchne sama. Většina maminek se učí píchat sama. 
Tatínkové jsou opatrnější, ale taky to dokáží.
Opravdu hodně v tom pomáhá právě HEMOJUNIOR. Pamatuji 
si, když přijedou rodiče poprvé - jak celou situaci prožívají a jak 
ji prožívají nyní. Je moc důležité se s tím vyrovnat. Naši kluci 
jsou zdraví vlastně hemofilici.

Váš syn se stal před dvěma roky předsedou HEMOJUNIORU?
Já vždycky říkám - náš Michal na tom byl úplně stejně jako vaši 
kluci. Dneska je z děj normální chlap. Myslí mu to, umí se o sebe 
postarat. Ví, kdy látku aplikovat. Hodně rodinám pomohlo nebát 
se o tom mluvit.

A samozřejmě léčba je dnes minimálně  
o 80 % lepší, než byla před 15 nebo 20 lety. 
Léky jsou strašně drahé, ale nemusí se na-
štěstí hradit. Jedna dávka stojí kolem 5tisíc 
korun.

Jedna dávka? Vždyť pravidelně si musí kluci 
píchat 3 injekce za týden. 

Je to strašně drahé, to by žádná rodina nezvládla. Když uvidíte 
mentálně postižené dítě, tak si každý řekne, že je nemocné. Na 
našich klukách to vidět není. Musejí se s tím naučit žít, aby řekli 
včas: „Mami asi krvácím, potřeboval bych  lék.“ Vždycky je lep-
ší 3x píchnout než jednou nepíchnout a mít poškozené klouby. 

Je rozdíl mezi léčbou u nás a v zahraničí?
Rozdíl je. V Irsku nebo v Anglii se narodí hemofilik a automa-
ticky se dvakrát týdně aplikuje látka, aby nedocházelo k poško-
zování kloubů a svalů.

Jak se zjistí, že se narodil hemofilik?
Buď se dělá vyšetření automaticky v rodině, kde už hemofilii 
měli. Nebo až když se dítěti začnou objevovat třeba modřiny, 
jako u našeho Michala, tak se dělá vyšetření. Máme tady mamin-
ku, která to zjistila při porodu. Zatím se automaticky vyšetření 
při porodu nedělá.

Mluvíte stále o klukách, a co holky?
Hemofilik je vždycky jenom kluk, žena je přenašečka na další 
generaci, ale neonemocní. Například já jsem přenašečka a moje 
sestra není. 

Když kluk hemofilik bude mít dítě, jak to dál přenáší? 
Když se hemofilikovi narodí kluk, tak je zdravý. Když se narodí 
holka, tak 50 na 50 je, nebo není přenašečka. Ale kluk bude vždy 
zdravý.

Děkuji za rozhovor. Klukům hemofilikům držíme palce. Ať se jim 
žije lehce bez větších problémů.
Kdo by se chtěl více seznámit s touto problematikou, může navštívit 
stránky hemojunior.cz. Dovoluji si otisknout část informací z jejich 
stránek. 

Symbolicky na Den rodin bych rád informoval o oslavách 10. vý-
ročí založení sdružení Hemojunior. Sobotní akce na fotbalovém 
hřišti v Libčicích nad Vltavou se vydařila a byla jedním slovem 
SKVĚLÁ! Chtěl bych poděkovat všem, kteří se jí zúčastnili, ale 
hlavně těm, kteří ji zorganizovali a pomohli připravit. Jmenovité 
poděkování patří Janě Rackové a Gábině Sršňové. Děkuji za celé 
sdružení také městu Libčice nad Vltavou, především starosto-
vi Pavlu Bartošovi a AFK Libčice za podporu při akci. Hodně 
velký dík patří panu Günteru Bittengelovi a fotbalovému klubu 
Dukla Praha za spolupráci a výborný program pro děti a dospělé. 
Zkrátka DÍKY VŠEM! 
Na akci byla přítomna média. Reportáž televize Nova a ČT můžete 
vidět v  sobotních Televizních novinách ze 14.5.2011.

Eva Čermáková

Fotbalové hřiště v Letkách se v sobotu 14. května změnilo v obrovské zábavné cen-
trum. Sešli se tu členové občanského sdružení HEMOJUNIOR při oslavě 10. výro-
čí založení. Několik otázek jsem položila jedné ze zakladatelek HEMOJUNIORU  
paní Silvii Bereňové.

HEMOJUNIOR slavil v Libčicích

Silvie Bereňová a nejlepší sestřička 
z hematologie Veronika Čepeláková
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Evropa na počátku dvacátého 
století připomínala obrovský sud 
střelného prachu. Válka byla neod-
vratná a bylo nade vší pochybnost, 
že bude krutá a jiná než všechny 
války předešlé. Svět se změnil,  
za posledních několik desítek 
let totiž neuvěřitelně technolo-
gicky vyspěl a byl na ni po všech 
směrech velice dobře připraven. 
Mocné geopolitické zájmy jed-
notlivých velmocí již nedokázala 
otupovat ani spřízněnost vládnou-

cích rodů, koneckonců nastalou válku nepřežila čtyři císařství. 
Otázkou tedy nebylo ani tak kdo s kým jako spíše kdy. Zbrojní 
výroba běžela na plné obrátky a jediné, na 
co se čekalo, byla pouze vhodná záminka. 
A ta se skutečně velice záhy našla, když byl 
28. června 1914 v bosenském Sarajevu spá-
chán atentát na následníka rakousko-uher-
ského trůnu Františka Ferdinanda d´Este.  
Ale opět se zase vraťme trochu nazpět proti 
proudu času
Vývoj na evropském kontinentě byl od de-
vatenáctého století poznamenán postupnou 
erozí Osmanské říše. Ta se doslova drolila 
a ztrácela na úkor nově vzniklých nebo po 
staletích okupace obnovovaných státních útvarů rozsáhlé oblas-
ti v jihovýchodní části Evropy. Mezi tato území patřila i Bosna  
a Hercegovina, která byla v roce 1908 anektována rakousko-
-uherskou monarchií. Toto území bylo od nepaměti místem 
svárů a události devadesátých let minulého století jen potvrzují,  
že zůstala neuralgickým bodem dodnes. Kříží se zde tři rozdílná 
náboženství, spíše by se však dalo říci tři světy – pravoslavný, 
katolický a islámský. V době rakouské anexe tvořili většinu je-
jích obyvatel Srbové, kteří považovali za přirozené spojení Bosny  
s jejich obnoveným královstvím a anexi brali jako okupaci  
a zradu vlastních zájmů, v jejich očích pouze nenáviděné Turky 
nahradili Habsburkové. Na rozdíl od pozdějších let byli za Srby 
považováni nejen pravoslavní, ale i praktikující islám, protože  
bosenští muslimové jako etnikum se teprve emancipovali a byli 
tehdy považováni za Srby či Chorvaty muslimského vyznání. 
Vládnoucí Habsburkové si byli tohoto všeho velmi dobře vědo-
mi, proto Bosnu moc často nenavštěvovali. Její vojenskou sprá-
vou byl pověřen generál Oskar Potiorek, který později během 
bojových operací na srbské frontě proslul naprostou nekompe-

tentností a neschopností. Převze-
tí Bosny znamenalo také ochla-
zení vztahů mezi mocnářstvím 
a Srbským královstvím, byla to 
provokace a úmyslný políček  
a čekalo se na Srby jak zareagují. 
Zde se totiž  spojovali rakousko-
-uherské a německé zájmy a to 
navzdory někdejšímu Bismarc-
kovu prohlášení, že Balkán nestojí za kosti jediného pomořan-
ského vojáka. Na červen 1914 byly naplánovány několikadenní  
manévry rakousko-uherské armády v Bosně. Manévrů se jako 
generální inspektor armády zúčastnil i následník trůnu Franti-
šek Ferdinand, který do Sarajeva dorazil i se svojí ženou Žofií 
Chotkovou. Přišel 28. červen, památný Vítův den neboli srbsky 

Vidovdan, u příležitosti kterého si Srbové 
připomínají osudovou bitvu s Turky na Ko-
sově poli v roce 1389 a právě v roce 1914 
získal další tragický nádech. Tohoto horké-
ho letního dne padly ony osudné výstřely, 
které ve svých důsledcích změnily, nebo 
spíše uspíšily vývoj událostí. Atentát, které-
mu spolu s následníkem padla za oběť i jeho 
choť, byl dílem členů spiklenecké organiza-
ce „Mladá Bosna“, která měla za cíl vyma-
nění Bosny z područí Habsburků a její spo-
jení se Srbskem. Romanticky pobláznění 

mladí idealisté Gavrilo Princip, Trifko Grabež a Nedjeljko Čab-
rinovič, abychom jmenovali ústřední trojici, se tak nevědomky, 
protože reálná historie bývá složitější, stali účastníky již rozehra-
né partie. Konečně tedy vhodná záminka! V císařské rodině, od-
myslíme-li si projevy navenek, pro Františka Ferdinanda nikdo 
příliš  netruchlil. Sám  císař František Josef o něm dávno ztra-
til iluzi a smutní pro jeho ztrátu nemuseli být ani Češi, protože  
v jím připravované restrukturalizaci říše neměli hrát rozhodně 
takovou roli, jakou by si sami představovali. To všechno ale bylo  
v tomto případě až druhořadé. Na cestě bylo již ultimátum Srb-
sku, úmyslně stylizované tak, aby bylo, respektive některé z jeho 
podmínek, pro suverénní stát neakceptovatelné. Paradoxně si  
vídeňská vláda  neuvědomovala, že monarchii právě tímto kro-
kem definitivně začala zvonit hrana. Ale o tom, co bude násle-
dovat, si dokázal onoho parného léta roku 1914 udělat představu 
opravdu málokdo, stejně jako o tom, jaká bude Evropa poté.                                                                                                                     
                                                                                                                  

 David Majtenyi

Sarajevský atentát

MC MALINA si pro děti v pondělí 16.5. ve spolupráci s měs-
tem Libčice nad Vltavou připravilo AUTÍČKOVÝ VANDR. 
U sokolovny děti malovaly křídou na chodník autíčka, na Oranžovém hřišti 

skládaly obrázek a po krátké, ale dobrodružné, 
cestě vlakem do Letek ještě děti plnily poslední úkol 

- přednesly krátkou básničku. Za každý úkol děti do-
staly razítko a sladkou odměnu. Jana Racková upekla 

pro děti dort jako odměnu za nejlepší vozítko. 
Nakonec se dort snědl společně. 

Výlet byl zakončen opékáním buřtů. 
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Tak už tu máme léto a prázdniny nám klepou na dve-
ře!  Mnohým dětem končí čas hraní si v mateřské 
škole a začínají jim léta školní. Děti se převážně těší,  
ale u většiny z nás rodičů se projevují první obavy,  
jak to budou naše ratolesti zvládat, zda jsme zvoli-
li správnou základní školu apod.  K těmto obavám  
se však přidává pocit jakési nostalgie, jak krásná etapa 
života jim končí! 
Dovolte nám poděkovat  Mateřské škole v Libčicích 
nad Vltavou a převážně paním učitelkám předškolá-
ků za jejich  úžasný přístup plný profesionality,  zod-
povědnosti  a také plný lásky, ochoty a porozumění.  
Velice jsme ocenili, že po celé tři roky byly u našich 
dětí stejné paní učitelky,  a to po většinu dne.  Vytvořil 
se tím absolutně bezkonfliktní kolektiv plný dětských 
osobností.  Všimli  jsme si, jak zkušeným přístupem 
dokázaly zamlklý ustrašený uzlíček nervů zapojit  
a prosadit se v kolektivu a naopak, čertíka, vystrkující-
ho růžky,  usměrnit tak, že v partě neškodil, ale jiskry 
v očku mu nezmizely!  Jejich krédem nebylo si stě-
žovat, ale pouze informovat o problému s ujištěním, 
že to vyřeší.  A také vyřešily!  Někdy až šokující bylo 
obětování  sebe  a  svého mnohdy volného času pro to,   
aby se naše děti ve školce cítily dobře a něco dokázaly 
či se něco naučily! Téměř se  to blížilo k přirovnání 
„Bude – li se tu váš Pepíček dobře cítit se slonem,  při-
veďte mu slona!  My to tu nějak  zvládneme! “   
No a opravdu  to zvládly!!  
V Myšičkách i v Žabičkách jsme vůbec nechápali,   
jak takový počet šišlající drobotiny  dokážou převlék-
nout, nakrmit a naučit básničku. Ve Veverkách jsme 
viděli,  jak pestrý program pro děti připravují – tu  di-

vadlo,  tu výlet.  No a v Zajíčkách jsme se už divit ani 
nestačili!  Zde se nám spojila mozaika rozmanitých 
činností  a témat, ze  kterých nám vyšli sebevědomí 
předškoláci.   Když jsme je viděli  odjíždět na školku  
v přírodě,  kdy  paní učitelky zářily úsměvem,  obtěž-
kány připraveným materiálem,  věděli jsme,  že si to 
tam opravdu užijí! Přijely nám zase o něco samostat-
nější děti, které zažily mnoho dobrodružství.
Je nám jasné, že spousta  činností  mateřské školky 
je zcela dobrovolná a někdy i na úkor volného času 
samotných zaměstnanců. To velmi oceňujeme, obdi-
vujeme a Vám všem moc děkujeme!  

Rodiče předškoláků z oddělení Žabiček 
a z oddělení Zajíčků - rodiče Belyušovi,  pan Bezděka, 

maminka Zuzanky Čermákové, Halíkovi, Karasovi, 
Kroupovi, Musilovi, Novotní, Pavlíkovi, Šenovi, 

Štrosovi,  Trefilovi, Fojtů, Sládkovi a Linkovi.

Poděkování

Evangelická farnost v Libčicích nad Vltavou 

OTEVŘENÁ ZAHRADA   
zveme Vás k přátelskému setkání 

na farní zahradě
v neděli 12. června 

odpoledne začínáme v 15 hodin 
programem pro děti i dospělé

    MOŽNÁ PŘIJDE I KOUZELNÍK…?
zakončíme v 19 hodin koncertem v kostele,

kde se předvedou „Naši pěvci“ 
pod vedením sbormistryně L. Härtelové 

(zpěv, varhany, africké bubny)
občerstvení v čajovně a v bufetu, 
další přinesené dobroty vítány

Nové knihy
Nové knihy ke dni dětí

Čapek, J.: Jak si pejsek roztrhl kalhoty, Baset 2011
Jirků, J.: Tlukot a bubnování, Albatros 2010
Kinney, J.: Deník malého poseroutky, 4., Albatros 2011
Sapkowski, A.: Zmije, Leonard 2011
Satrapi, M.: Persepolis 1, 2, BB art, 2007
Shan, D.: Příběhy Darrena Shana, 5 dílů, Albatros
Skácel, J.: Pohádky z Valašského království, Paseka 2006
Skála, F.: Velké putování Vlase a Brady, Arbor Vitae 2007
Skálová, A.: Pampe a Šinka, Arbor vitae 2010
Westerfeld, S.: Leviatan, Knižní klub 2011
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V pondělí 16. května se odehrálo 
na hřišti v Letkách přátelské utkání 

AFK Libčice nad Vltavou - stará garda 
proti Sokol Dolany - stará garda. 

Hra skončila 3:0. Branky střelil Bittengel 
Günter, Mühlberger Milan, Kučera Lukáš.

Libčice - Dolany
stará garda

 

Jízdní řád osobní lodní 
dopravy 

Linka Nelahozeves – Troja 
 a zpět 

 
Termíny plavby: 

                          
                         8.5.2011              31.7.2011 
                        22.5.2011              14.8.2011          
                          5.6.2011              28.8.2011   
                        19.6.2011              11.9.2011    
                          3.7.2011              25.9.2011   
                        17.7.2011               
                                 

Odkud Odjezd Příjezd 
Nelahozeves 7:30  
Kralupy n/Vlt.  8:00 

    
Kralupy n/Vlt. 8:10  
Libčice n/Vlt.  9:30 

 
Libčice n/Vlt. 9:35  
Řež u Prahy  10:05 

 
Řež u Prahy 10:10  
Troja  11:45 

 
 

Troja 15:15  
Řež u Prahy  16:10 

   
Řež u Prahy 16:10  
Libčice n/Vlt.  16:40 

 
Libčice n/Vlt. 16:45  
Kralupy n/Vlt.  17:45 

 
Kralupy n/Vlt. 17:50  
Nelahozeves  18:15 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Provozuje: Marina Vltava Nelahozeves – Petr Kožený 
s.r.o. 
Kontakt:    Tel.: 724 903 473 
                    E-mail: info@marinavltava.cz 
                    www.marinavltava.cz 
 
Ceník:  

X Nelah
. 

Kralup
y 

Libčic
e 

Řež Troj
a 

Nelah. X   50,- 100,- 150,
- 

200,- 

Kralup
y 

  50,- X  90,- 130,
- 

180,- 

Libčice 100,-   90,- X   
60,- 

120,- 

Řež 150,- 130,-   60,- X  
100,- 

Troja 200,- 180,- 120,- 100,
- 

X 

 
Děti do 3 let zdarma. 
Děti do 10 let 50% sleva. 
 
Při koupi zpáteční jízdenky 50% sleva na jízdu zpět. 
 
Kočárky a kola á 20,-Kč (kapacita omezena). 
Pokud nepojede víc jak 5 zájemců z přístavu 
Nelahozeves, tak se plavba neuskuteční. 
 
Dotazy týkající se vyplutí lodě na linku Troja,  
prosím volejte na tel.: 724 903 473. 
 
Provozovatel si vyhrazuje právo na přerušení 
plaveb z důvodů oprav zdymadel či z důvodů 
způsobených vyšší mocí. 
 
Dále organizujeme hodinové vyhlídkové jízdy a 
speciální jízdy podle přání zákazníka. 
 
Plavbě zdar. 

 
 

Sokol Libčice pořádá 
 

V. SOKOLSKÉ 
RODINNÉ HRY 

 
Neděle 5. 6. 2011 od 15:00 hod. 

Sokolské hřiště  
 

 
Co Vás čeká:  
 

Ukázky činnosti oddílů  
Cvičení pro všechny  
Soutěže rodičů a dětí 
První pomoc nejen na léto 
Hra s trenéry stolního tenisu 
Prodej domácího cukroví 
Skoky na trampolíně 
JazzKombo hraje pro nás  
Na závěr táborák 

 
 
 
 

Zisk z dobrovolného vstupného a prodeje cukroví bude použit  
na zakoupení hracích prvků na sokolské hřiště. 

AFK Libčice nad Vltavou, 
MC Malina a hasiči Letky

zvou děti na hřiště do Letek   

Sportovní odpoledne 
3. června v 16:30 hodin
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Prodej stavebních pozemků
Lokalita „U Chýnovského háje“, Libčice nad Vltavou

Nabízíme k prodeji 2 stavební pozemky určené 
k výstavbě rodinných domů s  výměrami 738 a 879 m2.  

Veškeré inženýrské sítě, krásná lokalita v blízkosti zeleně, 
30 minut vlakem do centra Prahy.

Cena: 1.476.000,- Kč a 1.758.000,- Kč 

INVESTIČNÍ A REALITNÍ SPOLEČNOST
Petrovická 4, 100 00 Praha 10 

tel.: +420 274 811 426
e-mail: uniprag@uni-prag.cz; www.uni-prag.cz

RESTAURACE  Na Radosti
Letecká 410

Libčice nad Vltavou

Dovolujeme si vás srdečně pozvat do 
nově zrekonstruované restaurace.
Moderní styl interiéru s příjemnou hudbou vytvá-
ří pohodovou atmosféru a příležitost k posezení 
s přáteli, k rodinným oslavám, svatbám, rautům 
či firemním večírkům.
Nabídneme vám lákavá a chutná jídla po celý 
den, pestrý výběr alko a nealko nápojů, voňavou 
kávu, skvělé točené pivo a též potěšíme svou 
širokou nabídkou milovníky vín, laiky i znalce.

Těší se na vás a příjemné posezení přeje kolektiv restaurace Na Radosti.
Více info na: www.naradosti.eu, telefon: +420 233 930 762, 606 615 629 

otevřeno
po - čt  10:30 - 23 hodin
pá - so 10:30 - 01 hodin 
neděle 10:30 - 22 hodin

REZ
ERVA

CE
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Inzerce

   REALITY SERVIS CZ 
Regionální realitní kancelář nabízí své odborné
zkušenosti již od r. 1993 v regionu při prodeji: 
rodinných domů, bytů, pozemků, chalup, chat.
info@realityservice.cz, www.realityservice.cz  

tel: 602 219876,  tel: 603 932205 

Znovuzrození  Únětického pivovaru
Ochutnejte Únětické pivo 

opět po 60 letech

Slavnostní naražení prvních sudů 
Únětického piva

Sobota 11. 6. od 11 hodin 
v pivovaru

Jídlo,  hudba, zábava, 
prohlídky pivovaru

 Více na:
www.unetickypivovar.cz
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Inzerce

STANICE TECHNICKÉ KONTROLY
a 

MĚŘENÍ EMISÍ
Libčice nad Vltavou, Vltavská 7

  Provádíme: technické prohlídky pro kategorie

  .  Motocykl
  . Osobní automobil i s (LPG)
  . Nákladní automobil i s (LPG) do 3500 kg
  . Přípojná vozidla - vozíky s celkovou hmotností do 3500 kg 
  . Traktory - všechny typy
  . Traktorové přívěsy a návěsy

Evidenční kontroly všech kategorií

  Technické kontroly pro individuálně dovezené:

  . Motocykly
  . Osobní automobily i s (LPG)
  . Nákladní automobily i s (LPG) do 3500 kg
  . Přípojná vozidla - vozíky s celkovou hmotností do 3500 kg 
  . Traktory - všechny typy
  . Traktorové přívěsy a návěsy

Provádíme: měření emisí pro vozidla všech kategorií a značek
(motocykly, osobní automobily, nákladní automobily, traktory)

  . s benzínovými motory - s katalyzátorem
  . s benzínovými motory - bez katalyzátoru
  . s naftovými motory
  . vozidla poháněná na LPG,CNG včetně benzinu či nafty

PROVOZNÍ DOBA: pondělí - pátek  7.00-17.00 hod
sobota   8.00 - 12.00 hod

Informace na telefonu: 233 93 09 09
    

SLUŽBY PROVÁDÍME BEZ OBJEDNÁNÍ
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PŘIPRAVTE 
SE NA LÉTO
Dezinfekce autoklimatizace
Servis, opravy a plnění autoklimatizace

Přílepská 1233
252 63 Roztoky u Prahy
tel.: 220 911 128

Objednávky
Vejbora Miroslav 731 862 462
Pražák Tomáš 603 172 954

www.autohouser.cz

Dezinfekce autoklimatizace
Je velmi vhodné provádět tzv. dezinfekci autoklimatizace, která ničí bakterie 

a plísně a odstraní zápach. Bohužel vzniku bakterií se nedá na vždy zabránit 

a proto se doporučuje dezinfekci autoklimatizace provádět alespoň jednou 

ročně, vždy před sezónou.

Servis, opravy a plnění autoklimatizace
Mezi nejčastější poruchy autoklimatizace patří únik chladícího média. 

Někteří výrobci uvádí jako přijatelný unik až 25% hmotnosti chladiva za rok. 

Z toho vyplývá také účelnost preventivních prohlídek, které Vám zaručí, 

že klimatizace bude opravdu funkční. Ty mohou také zabránit případné 

větší poruše, která by si vyžádala výrazně vyšší investice.


